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متن پرسش

با سلام! حضرت مهدی عجل االله تعالی فرجه الشریف، مظهر اسم االله است. منظورم این نیست که

خداوند به شکل حضرتش در آمده است. من میخواهم بگویم که حضرتش آن حقیقت بالفعل اسما

است. حاوی اسم االله است. وقتی که حصرتش ظهور کند، تمام اسمای الهی به صحنه میآید. االله

خودش در نظام تشریع و تکوین ظهور خواهد کرد. االله از طریق حضرتش ظاهر میشود. االله از آدم تا

خاتم میخواست ظهور کند. در زمان هر پیامبری االله میخواست ظهور کند. این ظهور شدت و ضعف

داشت تا این که در زمان پیامبر خاتم (ص) به اوج شدت رسید. این ظهور بعد از ایشان به علی (ع) و

سپس به یکایک امامان معصوم علیهم السلام به گونه های گوناگون ظهور یافت و آخرش و اوج ظهور

االله در زمان حضرت مهدی عجل االله تعالی فرجه الشریف به صحنه میآید. انقلاب اسلامی ایران

ابتدای تجلی و ظهور اسم االله است. وقتی میگوم که حضرت مهدی عجل االله تعالی فرجه الشریف

ظهور میکند به این معناست که اسم االله ظهور خواهد کرد. هدف از خلقت جهان، ظهور االله در نظام

تشریع است که این با حجت خدا امکان پذیر است. الان نور انقلاب اسلامی ایران یک پرتویی از نور

وجودی حضرت مهدی عجل االله تعالی فرجه الشریف میباشد که دارد پرتو افشانی میکند. از زمان آدم

تا کنون اسم االله در پی ظهور بوده است والان در انقلاب اسلامی ایران به اوج خودش خواهد رسید.

نور االله مربوط به سرزمین خاصی نیست. هرجا زمینه باشد تجلی میکند. نظر شما در باره متن فوق

چیست؟ لطفاً ایرادات آن را بیان کنید! با تشکر!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر بنده نکته خوبی را متذکر شدهاید بخصوص که حضرت امام خمینی

در آخرین پیامشان متذکر شدند که: «انقلاب اسلامی ایران مقدمه و شروع انقلاب بزرگ جهان اسلام،

به پرچمداری حضرت حجت (ارواحنا له فداه) است.» موفق باشید


